
1 

 

 

 

 

Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 

Uniwersytetu Warszawskiego 

 
z dn. 4 grudnia 2024 r. 

 
 

Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 4 grudnia 2024 roku zaplanowane 

zostało w formie spotkania on-line na godzinę 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu i godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano do zapoznania się 

protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 13 listopada 2024 roku oraz 

propozycje zmian w programie studiów drugiego stopnia na kierunku Quantitative 

Finance oraz zmian w programie studiów pierwszego stopnia na kierunku Finanse i 

Rachunkowość. 

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej z dnia 4 grudnia 2024 roku zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili 

wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 
Na posiedzeniu nieobecni byli: 

1. dr Tomasz Gajderowicz 

2. dr Marcin Chlebus 

3. Oliwia Budka 

 
Agenda posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3. Informacje KJD 

4. Konkurs Semkowa za r.ak. 2023/24 

5. Zmiany w programach studiów 

6. Podsumowanie kadencji Rady Dydaktycznej 2020-2024 
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7. Sprawy różne 

 
 

 
Ad 1. 

Została zgłoszona propozycja zmiany porządku obrad z prośbą o zamianę 

kolejności punktu 4 i 5. 

Głos w sprawie korekty przyjęcia skorygowanego porządku obrad oddało 20 

osób. Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem porządku. Nikt nie głosował przeciw. 

Porządek obrad po korekcie przyjęto. 

 
Ad 2. 

Przed posiedzeniem, protokół z dnia 13 listopada 2024 roku został wysłany do 

zapoznania się do wszystkich uczestników drogą mailową. Żadne uwagi do projektu 

protokołu nie zostały zgłoszone. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddało 20 osób. 

Nikt nie głosował przeciw. Protokół przyjęto. 

 
Ad 3. 

Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego, czyli „Informacji KJD”. Poruszone zostały kwestie dotyczące: 

  14 listopada odbyło się spotkanie na szczeblu centralnym między Uniwersytetem 

Warszawskim a międzynarodową firmą doradczą, podczas którego omawiano 

obszary potencjalnej współpracy o charakterze zarówno dydaktycznym, jak i 

naukowym. W najbliższym czasie odbędzie się spotkanie z władzami Wydziału 

dotyczące możliwości realizacji wspólnych inicjatyw. 

 Rozpoczęła się rekrutacja na studia wspólne, które zostały uruchomione w ramach 

współpracy z konsorcjum 4EU+ „M3EP: Erasmus Mundus Joint Master’s in 

European Environmental Economic and Policy”. Jest to program dający szansę 

uzyskania podwójnego dyplomu. Prodziekan zwróciła się do członków RD z prośbą o 

pomoc w rozpowszechnieniu promocji studiów. 
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 Program ZIP 2.0 – w ramach projektu, na UW powstanie 7 nowych programów 

studiów, a 40 przejdzie modyfikacje. Na WNE UW projekt obejmie trzy programy 

studiów – dwa na studiach pierwszego stopnia oraz jeden na studiach drugiego 

stopnia. Niezwykle ważną informacją jest to, że zmodyfikowane programy powinny 

zostać uchwalone w trybie przyspieszonym tak, aby według już nowych programów 

odbyła się rekrutacja na rok akademicki 2025/2026. 

 W odpowiedzi na prośbę Samorządu Studentów, w dniu 5 grudnia odbędzie się 

spotkanie z opiekunem praktyk na naszym Wydziale dr hab. Cecylią Leszczyńską. 

 6 grudnia odbędzie się International Day dla studentów WNE UW organizowany 

przez Dział Rekrutacji i Promocji Studiów. Jest to kolejne wydarzenie organizowane 

w ramach projektu NAWA. Wydarzenie będzie miało akcent świąteczny – 

dekorowanie bombek, pierniczków, ubieranie choinki. Prodziekan skierowała 

prośbę do przedstawicieli Samorządu o wsparcie w zakresie rozpropagowania 

wśród studentów informacji o wydarzeniu. 

 Ważne daty dla studentów dotyczące rejestracji: 

- od 16 grudnia zostanie uruchomiona rejestracja na przedmioty obowiązkowe, 

- od 9 stycznia zostanie uruchomiona rejestracja na seminaria i przedmioty 

WK/WW. 

 19 grudnia odbędzie się Wigilia Wydziałowa, w związku z tym od godziny 16:45 

ogłoszone zostały godziny dziekańskie. 

 9 stycznia 2025 roku pracujemy według planu poniedziałkowego. 

 
Ad 4. 

W związku z korektą porządku obrad, następnym punktem były „Zmiany w 

programach studiów”. 

Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przedstawiła propozycję zmian 

w programie studiów na kierunku Finanse i Rachunkowość, specjalności „Finanse 

Publiczne i Podatki”. Zmiana dotyczy przedmiotu „Administracja Skarbowa, doradztwo 

wraz z etyką”, który ma 30 godzin i posiada tylko 1 pkt ECTS, co oznacza iż student 

powinien przeznaczyć na zaliczenie tego kursu ok. 30h, co w praktyce oznacza jedynie 
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odbycie 30 godzin zajęć bez dodatkowego nakładu pracy. W związku z tym 

zaproponowano zwiększenie liczby ECTS do 3 pkt co miałoby na celu urealnienie 

szacunku faktycznego nakładu pracy studenta w celu zaliczenia przedmiotu. 

Następnie dr hab. Agnieszka Kopańska doprecyzowała propozycję zmian, które 

obejmują: 

 Rezygnację z jednych zajęć do wyboru (30h, 3ECTS) 

 Rozłożenie „uwolnionych” 3 ECTS i przeznaczenie ich na: 

- zmianę pkt ECTS z 1 na 3 przedmiotu „Administracja Skarbowa, doradztwo wraz 

z etyką” 

- zmianę pkt ECTS z 2 na 3 do przedmiotu „Prawo celne, dewizowe i KKS” 

Dzięki zaproponowanym zmianom studenci mieliby o jedne zajęcia mniej w ostatnim 

semestrze, co pozwoliłoby na odciążenie ich w kluczowym momencie napisania pracy 

dyplomowej. W w/w sprawie nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Następnie odbyło się głosowanie nad uchwałą dotyczące modyfikacji zmian. 

Zagłosowało 18 osób za przyjęciem zmian w programie. Dwie osoby wstrzymały się od 

głosu. Nikt nie zagłosował przeciw. Proponowane zmiany zostały przyjęte. 

Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do 

propozycji zmian w programie na kierunku Quantitative Finance. Głos zabrał dr Paweł 

Sakowski, który przedstawił szczegóły projektowanych zmian na kierunku Quantitative 

Finance: 

 Zmiana nazwy przedmiotu Automatic Transactional Systems na Algorithmic 

Trading Systems wraz ze zmianą pkt ECTS z 4 na 5 

 Zmiana liczby punktów ECTS do przedmiotu „Empirics of Financial Markets” z 4 

pkt ECTS na 3 pkt ECTS 

 Wprowadzenie koszyka przedmiotów wyboru kierunkowego – Elective Course 

(Economics&Finance) 30 godz. 3 pkt ECTS. Wybór jednego przedmiotu z trzech: 

„Advanced Macroeconomics”, „Empirics of Financial Markets”, „Venture Capital 

and Private Equity” 

 Przesunięcie przedmiotu Advanced Macroeconomics do koszyka o wyboru 

kierunkowego – Elective Course (Economics&Finance) 
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 Przesunięcie przedmiotu Empirics of Financial Markets do koszyka wyboru 

kierunkowego – „Elective Course (Economics&Finance) 

 Wprowadzenie koszyka wyboru kierunkowego – Elective Course (IT Tools) 30 

godz. 3 pkt ECTS 

Głos w sprawie zabrali kolejno: dr Dominika Gadowska-dos Santos, dr Aneta Dzik- 

Walczak, dr Dagmara Mycielska, dr Paweł Sakowski, dr hab. Renata Gabryelczyk 

prof.ucz., Marcin Miszkiel, prof. dr hab. Janusz Kudła. 

Następnie odbyło się głosowanie w/w sprawie. Głos oddało 20 osób – 17 osób 

głosowało za przyjęciem zmian, 3 osoby wstrzymały się od głosu, nikt nie zagłosował 

przeciw. Zmiany otrzymały tym samym pozytywną opinię RD. 

 
Ad 5. 

Kolejnym punktem po zmianach w porządku obrad był Konkurs A. Semkowa na 

najlepszą pracę magisterską w roku akademickim 2023/2024. 

Prodziekan przedstawiła krótko kilka najważniejszych informacji dotyczących 

regulaminu oraz wymogów, które zostały szczegółowo przedstawione na poprzednim 

posiedzeniu Rady Dydaktycznej. Następnie Prodziekan poinformowała, iż wymogi 

konkursu spełniło 20 prac, które zostały obronione z ocenami bardzo dobrymi przez 

promotora i recenzenta, zostały obronione w terminie bez wznowień i przedłużeń oraz w 

przypadku których recenzent uznał, że są to prace, które zasługują na to aby wziąć udział 

w konkursie. Prace te oceniali członkowie Rady Dydaktycznej, którzy są nauczycielami 

akademickimi na naszym Wydziale, stosując punktację od 0-3 punktów, przy czym każda 

praca była oceniana przez dwóch członków Rady (praca z oceną 3 jest to praca 

fenomenalna, nadająca się do publikacji w czasopiśmie z Impact Factor, praca z oceną 

2,5 to praca bardzo dobra – bez poprawek nadaje się do publikacji w czasopiśmie 

indeksowanym przynajmniej w Emerging Sources Citation Index, z oceną 

2 to praca dobra – po poprawkach i uzupełnieniach nadaje się do publikacji w 

czasopiśmie indeksowanym przynajmniej w Emerging Sources Citation Index, z oceną 1 

to praca przyzwoita, ale nie do publikacji jak powyżej, z oceną 0 jest to praca słaba). 
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Prodziekan przedstawiła podsumowanie uzyskanych ocen, gdzie każda praca 

oceniona przez dwóch członków Rady miała szanse uzyskać od 0-6 punktów. Były 

dwie prace z 6 punktami, 3 prace były ocenione na 5,5 punktów, oraz 6 prac z 5 

punktami, 5 prac z oceną 4,5 punktów, 4 prace z oceną 4 punktów. Następnie 

członkowie Rady Dydaktycznej zostali poproszeni o wyrażenie swojej opinii w sprawie 

liczby prac do przekazania kapitule konkursu do dalszego procedowania. 

Głos w sprawie zabrali kolejno: dr Dagmara Mycielska, prof. dr hab. Janusz 

Kudła, dr Paweł Sakowski, dr hab. prof. ucz. Leszek Wincenciak, dr prof. ucz. 

Przemysław Kusztelak, dr Katarzyna Peryt-Kowalska, dr hab. prof. ucz. Renata 

Gabryelczyk. 

Ostatecznie odbyło się głosowanie w sprawie. 17 osób zagłosowało za 

przekazaniem kapitule prac z minimalną łączną oceną 5,5 punktów. 3 osoby 

wstrzymały się od głosu. Nikt nie zagłosował przeciw. 

 
Ad 6. 

Następnie Prodziekan przeszła do podsumowania kadencji obecnej Rady 

Dydaktycznej w latach 2020-2024. 

 Wniosek o utworzenie Rady Dydaktycznej na WNE UW został złożony w dniu 3 

grudnia 2020 roku. 

 Głosowanie Rady Wydziału w sprawie wyboru członków Rady Dydaktycznej 

będących nauczycielami akademickimi odbyło się 9 grudnia 2020 roku. 

 Zatwierdzony skład Rady Dydaktycznej na lata 2020-2024: 

dr hab. Anna Białek-Jaworska 

dr Marcin Chlebus 

dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. ucz. 

dr Tomasz Gajderowicz 

dr hab. Agnieszka Kopańska dr 

Katarzyna Peryt-Kowalska 

dr Tadeusz Koźniewski – przedstawiciel MIMUW prof. 

dr hab. Janusz Kudła 
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dr Przemysław Kusztelak 

dr Dagmara Mycielska 

dr Maria Ogonek 

dr Paweł Sakowski 

dr hab. Sebastian Skuza, prof. ucz. – przedstawiciel WZ UW 

dr Aneta Dzik-Walczak 

dr hab. Leszek Wincenciak 

+ przedstawiciele Studentów 

+ przedstawiciele doktorantów 

W trakcie kadencji nastąpiła jedna zmiana w składzie RD – dr Marię Ogonek 

zastąpił dr Bartłomiej Dessoulavy-Śliwiński. 

 Podsumowanie posiedzeń Rady Dydaktycznej: 

Rok akademicki 2020/21 - odbyło się 11 spotkań, z czego 3 w poprzednim składzie 

Rok akademicki 2021/22 - odbyło się 10 spotkań 

Rok akademicki 2022/23 - odbyło się 10 spotkań 

Rok akademicki 2023/24 - odbyło się 10 spotkań 

Rok akademicki 2024/25 - odbyły się 3 spotkania 

 Kluczowe kwestie, które były omawiane na spotkaniach to m.in. zasady rekrutacji, 

limity przyjęć oraz opłaty za studia; zmiany w programach studiów; zmiany zasad 

dyplomowania; zasady odbywania praktyk; zasady uznawania równoważności 

przedmiotów; wytyczne dotyczące korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji; 

uchwalanie koncepcji kształcenia i programów studiów wspólnych prowadzonych 

z parterem zagranicznym European Environmental Economics and Policy. 

 W sumie podjętych zostało 86 uchwał. 

 
Ad 7. 

W sprawach różnych Prodziekan Dominika Gadowska-dos Santos zwróciła się do 

RD z prośbą o wyrażenie opinii w dwóch kwestiach: 

 Prośba o wyrażenie pozytywnej opinii dotyczącej współprowadzenia zajęć z 

przedmiotu Automatic Transactional Systems przez p. Bartosza Bieganowskiego 
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(koordynatorem kursu będzie dr hab. prof. ucz. Robert Ślepaczuk). Głos zabrał w 

sprawie dr Paweł Sakowski. 

 Prośba o wyrażenie pozytywnej opinii o współprowadzeniu zajęć z przedmiotu 

Zaawansowane Bazy Danych, którego koordynatorem jest dr Tomasz Jeruzalski 

przez dwie osoby: p. Marek Kolano i p. Marta Pędzik. Głos w sprawie zabrał dr 

Przemysław Kusztelak, dr hab. Renata Gabryelczyk prof. ucz., dr Aneta Dzik- 

Walczak, dr Paweł Sakowski, dr Dagmara Mycielska. 

Następnie odbyło się głosowanie w w/w sprawach. Zagłosowało 14 osób za 

wyrażeniem pozytywnej opinii. Nikt nie zagłosował przeciwko. 6 osób wstrzymało się od 

głosu. 

Dr Przemysław Kusztelak, prof. ucz. zgłosił w sprawach różnych propozycję 

dotyczącą publikacji na naszej stronie www prac dyplomowych, które byłyby m.in. 

wizytówką naszego Wydziału oraz sposobem podzielenia się sukcesami naszych 

studentów. Propozycja ta została uznana na wartą rozważenia. 

 
Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos podziękowała następnie wszystkim 

członkom za spotkania w kadencji Rady Dydaktycznej w latach 2020-2024. Pierwsze 

posiedzenie Rady Dydaktycznej nowej kadencji zostało zaplanowane na 8 stycznia 

2025 roku w formie online. 

 

 
/Protokół sporządziła Monika Kożuchowska/ 
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